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Dr. Kővér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42.§ (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Dr. Pintér Sándor Belügyminiszter úrhoz :

„Lesz-e víz Tilalmason? ”

сímmеl .

Tisztelt Miniszter úr!

А víz világnapja alkalmából а Magyar Víziközmű Szövetség (MaVíz) ünnepségén а
fejlesztési miniszter többek között arról is beszélt, hogy а 2020-ig tartó uniós ciklusban
továbbra is kiemelt kormányzati feladat marad а víziközmű-szolgáltatások fejlesztése, s a z
ehhez szükséges források biztosítása. Emlékeztetett továbbá arra, hogy а kormány 201 2
második félévétől nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelentőségű üggyé nyilvánította az
ivóvízminőség-javító valamint а szennyvíz-elvezetési és -tisztítási beruházásokat azo k
mielőbbi megvalósítása érdekében .
А célok nagyon jól hangzottak, а kérdés azonban, hogy azok mikor hol, és mikorra valósulnak
meg. Nem akarok párhuzamot vonni, hisz а magyar labdarúgók hazai viszonylatban óriás i
teljesítménye indokolttá tette а stadionépítési programot, de több mint 300 településen ninc s
ivóvíz minőségű víz, továbbá ennél jelentősen nagyobb területen nincs megoldva а szennyvíz -
elvezetés. Ezen településeken lajtos kocsival, vagy palackos vízzel oldják meg az ott élők
ellátását .
Karcag-Tilalmason ennél rosszabba helyzet, mert ugyan az ott él ők napi 3 liter palackos
ivóvizet kapnak, de а gazdasági vízzel (tisztálkodás, mosás, stb) való ellátást а helyi
Mezőgazdasági К . а továbbiakban nem kívánja biztosítani . Az Önkormányzata helyzet
megoldását nem az ivóvíz vezeték kiépítésében találta meg, hanem kamatmentes kölcsön t
ajánlott fel а település lakóinak egyéni vízellátó rendszer (fúrt kút) kialakításához.

А fentiek alapján kérdezem Miniszter urat :

1 . Rövid, de különösen hosszabb távon nem gazdaságosabb-e а közösségi vízellátó
rendszer, vagyis а vízvezeték kiépítése?

Írásbeli kérdés



2. Ha kiemelt kormányzati feladat az ivóvízminőség javító valamint а szennyvíz -
elvezetési beruházások megvalósítása, akkor miért kell el őtte az ott élőknek olyan
beruházást megvalósítani, amely hosszú évekre eladósítja ?

3. Esetleg már meg van aг egyéni vízellátó rendszer megvalósítását végső vállalkozó ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2014. augusztus 28 .

Tisztelettel :
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Dr. Vadai Ágne s
Demokratikus Koalíció
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